



Inna Znanetska

innaznaneska@gmail.com

practical psychologist, gestalt therapist, correctional teacher.

Founder and member of the Board of the NGO “Center for Personal and Social Transformations” She worked as an expert of the Dnepropetrovsk Certification Commission for certification of psychologists and social educators of education system of Dnepropetrovsk region (2015 – 2021), a curator of social and psychological services of Higher Educational Institutions of Dnepropetrovsk region (2012 – 2021). Author and presenter of training programs on psychological counseling and work with stress for psychologists and social educators (2012-2021)

Professional activity

2021 – 2022 – Slobozhanskaya primary school – inclusive psychologist, special education teacher

2021 – 2022 – Dnipropetrovsk University of Customs and Finance – Lecturer

2020 – present NGO “Center for Personal and Social Transformations” – member of the Board

2011 – 2021 – Dnipropetrovsk Regional Methodological Resource Center, Early Intervention Service - practical psychologist

2009 – Oles Honchar Dnipropetrovsk National University – practical psychologist

Psychological and therapeutic work in international project groups

2023 – Stadtverwaltung Herrenberg project “Wir sind zusammen” – consultant psychologist

2022 – 2023 - project Integrations und Bildungszentrum dialog e.V. Reutlingen “Ukraine-Hilfe” – consultant psychologist

Since 2012, it has launched training sessions for practical psychologists and social educators on individual psychological counseling. The Basic Counseling Skills program consists of 30 hours and is designed for beginners. The “Individual style of counseling” program consists of 30 hours and is designed for specialists with experience in individual counseling. The Problem-Focused Counseling program consists of 30 hours and is designed for professionals who have experience in individual counseling and want to gain additional skills to work with psychosomatics and loss.

Since 2015, it has launched training courses “Increasing stress resistance and working with stress.” The program consists of 30 hours and is designed for specialists who work with people: teachers, social workers, psychologists, managers, doctors, journalists, businessmen and politicians.

Инна Знанецкая

практический психолог, гештальттерапевт, коррекционный педагог.

Член правления ОО «Центр личностных и социальных трансформаций»

Работала экспертом Днепропетровской аттестационной комиссии по аттестации психологов и социальных педагогов системы образования Днепропетровской области (2015 – 2021), куратором социально-психологических служб ВНЗ Днепропетровской области (2012 – 2021). Автор и ведущая обучающих программ по психологическому консультированию и работе со стрессом для психологов и социальных педагогов (2012 – 2021).

Профессиональная деятельность

2021 – 2022 – Слобожанская начальная школа – инклюзивный психолог, коррекционный педагог

2021 – 2022 – Днепропетровский университет таможенного дела и финансов – преподаватель

2020 – по настоящее время ОО «Центр личностных и социальных трансформаций» - член правления

2011 – 2021 – Днепропетровский областной методический ресурсный центр, Служба Раннего Вмешательства - практический психолог

2009 – Днепропетровский национальный университет им. О. Гончара - практический психолог

Психологическая и терапевтическая работа в международных проектных группах

2023 г – проект Stadtverwaltung Herrenberg „Wir sind zusammen“ психолог-консультант

2022 – 2023 – проект Integrations- und Bildungszentrum dialog e.V. Reutlingen “Ukraine-Hilfe” психолог-консультант

С 2012 года запустила проведение обучающих тренингов для практических психологов и социальных педагогов по индивидуальному психологическому консультированию. Программа «Базовые навыки консультирования» состоит из 30 часов и рассчитана на начинающих специалистов. Программа «Индивидуальный стиль консультирования» состоит из 30 часов и рассчитана на специалистов, имеющих опыт работы в индивидуальном консультировании. Программа «Проблемноориентированное консультирование» состоит из 30 часов и рассчитана на специалистов, имеющих опыт работы в индивидуальном консультировании и желающих получить дополнительные навыки для работы с психосоматикой и утратой.

С 2015 года запустила проведение обучающих тренингов «Повышение стрессоустойчивости и работа со стрессом». Программа состоит из 30 часов и рассчитана на специалистов, работающих с людьми: учителей, социальных работников, психологов, менеджеров, врачей, журналистов, бизнесменов и политиков.